



أدنوك للتوزيع
ADNOC DISTRIBUTION

Date: 20 August 2026

التاريخ: 20 أغسطس 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE**

**قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC ('ADNOC Distribution') and Reatile Group sign a long-term B-BBEE Agreement for the proposed acquisition of Shell Downstream South Africa (Pty) Ltd ('SDSA').

الموضوع: شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. ("أدنوك للتوزيع") و"مجموعة رياتيل" توقعان اتفاقية طويلة الأمد فيما يتعلق بالاستحواذ المقترح على شركة "شل داونستريم جنوب أفريقيا المحدودة"

ADNOC Distribution refers to its previous disclosure dated 7 July 2026 and would like to inform you that, on 20 August 2026, it entered into a definitive agreement pursuant to which Reatile Group will acquire a minority interest in SDSA following completion of ADNOC Distribution's proposed acquisition of SDSA from Shell South Africa Holdings (Pty) Ltd (the 'Proposed Acquisition').

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاح شركة أدنوك للتوزيع بتاريخ 7 يوليو 2026، تود أدنوك للتوزيع أن تُحيطكم علماً بأنها أبرمت، بتاريخ 20 أغسطس 2026، اتفاقية نهائية تقضي باستحواذ مجموعة رياتيل على حصة أقلية في شركة "شل داونستريم جنوب أفريقيا (المحدودة)" وذلك عقب إتمام الاستحواذ المقترح من قبل أدنوك للتوزيع على شركة "شل داونستريم جنوب أفريقيا (المحدودة)" من شركة "شل جنوب أفريقيا القابضة (المحدودة)" ("الاستحواذ المقترح").

Through the partnership with Reatile Group, ADNOC Distribution affirms its commitment to South Africa's Broad-Based Black Economic Empowerment (B-BBEE) policies while contributing to the country's long-term economic priorities including local participation, energy security, job creation and sustainable value creation.

من خلال هذه الشراكة مع "مجموعة رياتيل"، تؤكد أدنوك للتوزيع التزامها بدعم سياسات التمكين الاقتصادي الشامل في جنوب أفريقيا، مع المساهمة في الأولويات الاقتصادية طويلة الأجل لجنوب أفريقيا، بما في ذلك تعزيز المشاركة المحلية، وأمن الطاقة، وخلق فرص العمل، وتحقيق قيمة مستدامة.

Completion of the Proposed Acquisition is subject to the receipt of customary regulatory approvals and the satisfaction of other conditions precedent and closing conditions.

ويخضع إتمام الاستحواذ المقترح للحصول على الموافقات التنظيمية المعتادة اللازمة واستيفاء الشروط السابقة للإتمام وغيرها من شروط الإغلاق.

Reatile Group is a diversified investment holding company focused on addressing the energy challenges of the African continent. Over the last 23 years, it has built a robust portfolio of investments in the energy sector with a proven track record of operating, managing and growing energy businesses alongside some of the largest energy companies in South Africa and globally.

وتُعد "مجموعة رياتيل" شركة قابضة استثمارية متنوعة تركز على المساهمة في معالجة تحديات الطاقة في القارة الأفريقية. وعلى مدار الأعوام الثلاثة والعشرين الماضية، نجحت المجموعة في بناء محفظة قوية من الاستثمارات في قطاع الطاقة، مدعومة بسجل حافل في تشغيل وإدارة وتنمية أعمال الطاقة بالشراكة مع بعض أكبر شركات الطاقة في جنوب أفريقيا وعلى المستوى العالمي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Yours sincerely,


**بدر سعيد اللمكي
الرئيس التنفيذي
Bader Saeed Al Lamki
Chief Executive Officer**

Copy to: Capital Markets Authority

نسخة: هيئة سوق المال